

ASSEMBLÉE GÉNÉRALE ANNUELLE DU COMITÉ DES USAGERS DE CAVENDISH LE MERCREDI 26 AOÛT 2026 DE 13H À 14H30

Centre commercial Cavendish (Tour du CLSC René-Cassin – entrée Econo Fitness) 5800, boul. Cavendish, 6^e étage, salle de conférence 20-21, à Côte Saint-Luc (Rafraîchissements servis)

Conférence : George Roumeliotis, pht, Commissaire aux plaintes et à la qualité des services par intérim ; Sujet: Comprendre le processus de traitement des plaintes

Vous êtes invités à participer à l'Assemblée générale annuelle du Comité des usagers de Cavendish du Santé Québec Centre-Ouest-de-l'Île-de-Montréal - Universitaire qui dessert les usagers des établissements suivants :

Centre d'hébergement Father-Dowd

Centre d'hébergement Henri-Bradet

Centre d'hébergement Saint-Andrew

Centre d'hébergement Saint-Margaret

Résidence Lev Tov

CLSC de Benny

CLSC René-Cassin

Hôpital Catherine Booth

Hôpital Richardson

La présentation du rapport annuel du Comité des usagers de Cavendish aura lieu le mercredi 26 août 2026 à 13 h. Veuillez confirmer votre présence au 514-484-7878, poste 61728, ou par courriel à : userscommittee.cavendish@ssss.gouv.qc.ca

Devenez membre, donnez une voix aux usagers ! Pour en savoir plus sur le rôle du comité, n'hésitez pas à nous contacter.

ANNUAL GENERAL ASSEMBLY OF THE CAVENDISH USERS' COMMITTEE WEDNESDAY, AUGUST 26, 2026 FROM 1:00 p.m. – 2:30 p.m. Cavendish Mall (CLSC René-Cassin Tower -Econo Fitness entrance) 5800 boul. Cavendish, 6th floor, Conference Room 20-21, Cote St. Luc (Refreshments will be served)

Conference: George Roumeliotis, Pht. Interim Commissioner of Service Quality and Complaints ; Topic : Understanding the Complaint Process

You are invited to attend the Annual General Meeting of the Cavendish Users' Committee of the Santé Québec West-Central Montreal Health and Social Services University Network serving the users of the following facilities:

Father Dowd Residential Centre

Henri Bradet Residential Centre

Saint Andrew Residential Centre

Saint Margaret Residential Centre

Lev Tov Residence

CLSC Benny Farm

CLSC René-Cassin

Catherine Booth Hospital

Richardson Hospital

The presentation of the Annual Report of the Cavendish Users' Committee will take place on Wednesday, August 26, 2026 at 1:00 p.m. Please RSVP by calling 514-484-7878, extension 61728, or by emailing: userscommittee.cavendish@ssss.gouv.qc.ca

Become a member - be a voice for users! For more information about the committee's role, feel free to contact us.



Comité des usagers
Cavendish
Users' Committee

